



# GUARANTEED TO PASS

TM/MC



TM/MC

**EMISSIONS  
TEST**

**FORMULA**

**355 mL**

**PART/PIÈCE  
75060**

**FORMULE  
POUR TEST  
ANTIPOLLUTION**



**DANGER  
POISON**

**DIRECTIONS:** Pour contents of 355 mL bottle into full tank of gas. Run vehicle until tank is nearly empty (drive minimum 250 km), refill gas tank and take emission test. For optimum results, use every 4800 kms. Do not use more than 4 times per year. **NOT FOR USE IN DIESEL ENGINES.**

**MODE D'EMPLOI:** Vider le contenu de la bouteille de 355 mL dans le réservoir plein d'essence. Opérer le véhicule jusqu'au point d'être presque vide d'essence (sur une distance minimum de 250 km), remplir le réservoir et passer le test antipollution. Pour de meilleurs résultats, répéter tous les 4 800 km, mais pas plus de 4 fois par an. **NE PAS UTILISER AVEC DES MOTEURS DIESEL.**

**CONTENTS HARMFUL:** Do not swallow. Do not get in eyes, or on skin or clothing. Keep out of reach of children. Wear rubber gloves and safety goggles. Use only in a well-ventilated area. **FIRST AID**

**TREATMENT:** Contains petroleum distillates. If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. If in eyes or on skin, rinse well with water. If breathed in, move person into fresh air.

**CONTENU NOCIF:** Ne pas avaler. Éviter tout contact avec les yeux, la peau ou les vêtements. Tenir hors de la portée des enfants. Porter des gants de caoutchouc et des lunettes étanches. N'utiliser que dans un endroit bien aéré. **PREMIERS SOINS:** Contient des distillats du pétrole. En cas d'ingestion, appeler immédiatement un centre antipoison ou un médecin. Ne pas provoquer le vomissement. En cas de contact avec les yeux ou la peau, bien rincer avec de l'eau. En cas d'inhalation, transporter à l'air frais la personne exposée.

©2003 CRC Canada Inc. 1246 Lorimar Drive, Mississauga, Ontario L5S 1R2  
Made in U.S.A./Fait aux É.-U. **CRC #425E 03A**